

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.  
14 May 2023



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.  
14 مايو 2023



### Bahrain Flour Mills Company B.S.C Announces its Financial Results for the Three Months Ending 31 March 2023

### شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب تعلن عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023

Kingdom of Bahrain - Manama, May 14, 2023-  
The Board of Directors of Bahrain Flour Mills  
Company B.S.C. (Al-Matahin) trading code (BFM),  
held their meeting on Sunday, May 14, 2023,  
chaired by Mr. Basim AlSaie, Chairman of the  
Board of Directors. The Board took a number of  
decisions, including the approval of the  
company's financial statements for the three  
months ending 31 March 2023.

البحرين - المنامة، 14 مايو 2023 - تعلن شركة  
البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. (المطاحن)، رمز  
التداول (BFM)، بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه  
يوم الأحد الموافق 14 مايو 2023 وذلك في تمام  
الساعة الثالثة ظهراً بتوقيت مملكة البحرين، برئاسة  
السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة. واتخذ  
المجلس عدداً من القرارات من ضمنها اعتماد البيانات  
المالية للشركة للربع الأول من 2023م.

Mr. Al Saie extended his sincere thanks and  
gratitude to the Board of Directors, the Executive  
Management and all company employees for  
their support and continuous endeavor to achieve  
the best results, wishing Al-Matahin further  
progress and prosperity.

وتقدم الساعي إلى مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية  
وجميع العاملين بالشركة بموفور الشكر والامتنان على  
دعمهم وسعيهم المستمر لتحقيق أفضل النتائج،  
متمنياً للمطاحن المزيد من التقدم والازدهار.

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

14 May 2023



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

14 مايو 2023

Bahrain Flour Mills company B.S.C. announces its financial results for the three months ending 31 March 2023. The company achieved a net profit for the period of BHD 512,840, compared to BHD 2,891,878 for the same period of 2022.

هذا وقد أعلنت شركة البحرين لمطاحن الدقيق عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023، حيث حققت الشركة صافي ربح للفترة بلغ 512,840 دينار بحريني، مقارنة مع 2,891,878 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من العام الماضي.

The decrease in the net profit for the first quarter of the year 2023 in comparison to the same period of 2022 is attributed to the decrease in fair value of investment.

ويعزى هذا الانخفاض في صافي الربح للربع الأول من العام 2023 مقارنة بنفس الفترة من العام 2022 لانخفاض القيمة العادلة للاستثمارات.

Basic and diluted earnings per share for the first quarter decreased to 21 fils compared with 116 fils in the same period of 2022.

وانخفض العائد الأساسي والمخفض للسهم لفترة الربع الأول من العام 2023 ليصل الى 21 فلس، مقابل 116 فلس لنفس الفترة من العام 2022.

The company also achieved an operating profit during the first quarter of the year 2023 of BHD 336,483 compared to BD 138,163 for the same period in 2022, with an increase of 144%. The operating profit achieved is higher due to the decrease of operating expenses, in addition the increase in sales flour products.

وكما حققت الشركة ربح من العمليات خلال الربع الأول من العام 2023 بمقدار 336,483 دينار بحريني، مقارنة مع 138,163 دينار بحريني لنفس الفترة من العام 2022 أي بارتفاع قدره 144%. ويعود سبب ارتفاع الربح من العمليات للفترة بسبب انخفاض المصروفات التشغيلية وزيادة المبيعات لمنتجات الطحين.

With regards to sales, the Company achieved BHD 2,215,526 for the first quarter of 2023, compared to BHD 2,029,943 for the same period in 2022, with an increase of 9%.

وأما على صعيد المبيعات، فقد حققت الشركة 2,215,526 دينار بحريني خلال الربع الأول من عام 2023، مقارنة مع 2,029,943 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من عام 2022 وذلك بارتفاع قدره 9%.

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.  
14 May 2023



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.  
14 مايو 2023

The Company's total equity decreased by .5% to BHD 25,088,086 compared with 25,220,886 recorded as of 31 December 2022.

شهد مجموع حقوق الملكية للشركة انخفاضاً بنسبة 0.5% ليصل إلى 25,088,086 دينار بحريني مقارنة مع 25,220,886 دينار بحريني كما هو بتاريخ 31 ديسمبر 2022.

The total assets for the period reached BHD 35,390,308 compared to BD 37,236,618 in the year 2022, with a decrease of 5%.

وبلغ مجموع الموجودات خلال الفترة 35,390,308 دينار بحريني، مقارنة مع 37,236,618 دينار بحريني للعام 2022، وذلك بانخفاض قدره 5%.

The full set financial statements for the three months ending 31 March 2023 and the press release are available on Al-Matahin and Bahrain Bourse's website.

تنوه شركة البحرين لمطاحن الدقيق للسادة المساهمين بأن البيانات المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023 والخبر الصحفي متوفران على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة البحرين.